
Title (en)
Coke-quenching container.

Title (de)
Kokslöschbehälter.

Title (fr)
Conteneur d'extinction de coke.

Publication
EP 0319708 A2 19890614 (DE)

Application
EP 88118292 A 19881103

Priority
DE 3741893 A 19871210

Abstract (en)
The coke-quenching vessel of double-walled bottom and side design is provided with a bottom surface (6) inclined towards the outlet opening on
the ramp side, the quenching water being supplied through orifices (17, 21) in the bottom surface (3) and the lower regions of the side surfaces (4,
5). It is provided that the coke-quenching vessel (1) can be closed during the quenching process by a cover (7) which has openings (9) to allow the
quenching vapours (22) to escape, these openings (9) leading into one or more ducts (11) which lead to a purification device. <IMAGE>

Abstract (de)
Dieser ist mit doppelwandiger Boden- und Seitenausbildung und mit zur rampenseitigen Auslaßöffnung geneigter Bodenflache (6) versehen, wobei
die Löschwasserzufuhr durch Öffnungen (17, 21) der Bodenfläche (6) und der unteren Bereiche der Seitenflächen (4, 5) erfolgt. Es ist vorgesehen,
daß der Kokslöschbehälter (1) während des Löschvorganges mit einem Deckel (7) verschließbar ist, der Öffnungen (9) zum Entweichen der
Löschdämpfe (22) aufweist, wobei diese Öffnungen (9) in einen oder mehrere Kanäle (11) münden, die zu einer Reinigungseinrichtung führen.
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